
KANDIDATLISTE/STEMMESEDDEL 
ved valg av medlemmer til regionstyret i Stavanger og Haugaland 

Fra regionen skal det velges seks faste medlemmer og to varamedlemmer. Du stemmer ved 
å sette kryss ved de inntil seks kandidatene som du ønsker skal ha fast plass i regionrådet. 
Kandidatene er oppført i prioritert rekkefølge: 

 Inger Elise Netland Kolstad (71), Håvik 
 
Min erfaring med Sjømannskirken: 
Jeg har vært så heldig å reist med Anne Netland flere ganger i Sør-Amerika og sett hvor 
viktig den jobben som blir gjort er. Det være seg sykebesøk, fengselsbesøk eller samvær 
med norskboende. Uttrykket «ingen oppdrag for store og ingen for små», passer her. 
 
Hvorfor ønsker jeg å være kandidat?  
Synes det arbeidet som Sjømannskirken gjør ute i verden er viktig for norske folk. Sjø-
mannskirken er «en trygg havn» både for Sjøfolk, studenter og folk i alle aldre i utlandet. 

 Sissel M. Sveinsson (74 ), Avaldsnes 
 
Min erfaring med Sjømannskirken: 
Jeg har arbeidet som husmor på forskjellige sjømannskirker i nesten åtte år. Etter at jeg 
kom hjem har jeg deltatt aktivt i to sjømannskirkeforeninger. Nå sist i Kopervik, der vi har 
kafé eller forening hver måned. Der er jeg én av to som deler hovedansvaret. Jeg har vært i 
regionstyret flere perioder, sist for Stavanger og Haugaland siden 2018.  

Hvorfor ønsker jeg å være kandidat? 

Jeg håper å fortsette dette engasjementet neste periode hvor jeg spesielt ønsker å arbeide for å synliggjøre 
kirkens arbeid og å øke rekrutteringen av frivillige. 

 Gunnhild Aardal (73), Stavanger 
 

Min erfaring med Sjømannskirken: 

Har alltid hatt kjennskap til Sjømannskirken sitt arbeid, men har via gode venner i Time sjø-
mannsforening, blitt mer engasjert i arbeidet som drives i dag. 

Jeg har besøkt mange kirker, og sett hvor viktig Sjømannskirken er for fastboende, studen-
ter og turister. Det gir gode muligheter både til medmenneskelig og åndelig hjelp for de som besøker kirken. Jeg 
har vært medlem i Sjømannskirken i 7-8 år. 

Hvorfor ønsker jeg å være kandidat?  

Det gjøres mye godt arbeid, både sentralt og regionalt. Jeg vil gjerne bidra mer aktivt, og derfor stiller jeg som 
kandidat. Jeg har vært varamedlem de 2 siste årene i regionrådet.  



 Einar Andreassen (60), Håvik på Karmøy 
Min erfaring med Sjømannskirken: 
Min kunnskap om og kjennskap til Sjømannskirken fikk jeg de årene jeg var ansatt som områ-
deleder/konsulent i Haugaland og Sunnhordland på 2008-2013. Jeg har etter dette vært 
rundt på mange basarer og foreninger med andakt og informasjon til «folket». Sjømannskir-
kens arbeid står mitt hjerte nær og derfor prøver jeg å fronte saken i de fora dette er mulig. 
Jeg har også arrangert flere turer med konfirmanter og ledergrupper til utlandet der besøk på 
en sjømannskirke er fast innslag.  
Hvorfor ønsker jeg å være kandidat? 
Jeg ønsker å være med i regionsrådet fordi jeg tror vi kan bidra med å jobbe frem gode lokale møteplasser for 
Sjømannskirkevenner i regionen. 

 

Eli Kolstad (48), Vormedal 
Min erfaring med Sjømannskirken: 
Jeg jobber som prest i Vindafjord. Fra januar 2018 til juli 2021 var jeg ansatt i Sjømanns-
kirken, og jobbet som barne- og ungdomsarbeider i Torrevieja. Der fikk jeg og familien 
være en del av det varierte og viktige arbeidet som skjer både på kirken og i den oppsø-
kende virksomheten.    
 
Hvorfor ønsker jeg å være kandidat? 
Jeg ønsker å bidra til at Sjømannskirken fortsatt skal kunne være til stede for nordmenn som i kortere eller 
lengre perioder oppholder seg i utlandet.  
 

Thor Jørgen Skjelbred (65), Stavanger  
Min erfaring med Sjømannskirken: 
Mitt kjennskap til sjømannskirken er også som ansatt i sjømannskirkene i San Francisco, 
USA og medarbeider i sjømannskirkene i Villajoyosa, Spania (1982 - 1984). I mitt yrkesliv har 
jeg hovedsakelig jobbet innenfor kommunal kulturområde, som fritidskonsulent, kultursjef 
og kinosjef. I de siste årene har jeg jobbet i Stavanger kommune, som avdelingsleder 
i skolefritidsordningen ved Buøy skole. Jeg har nettopp startet et booking og management 
firma for å promotere jazzsaksofonisten Rain Sultanov fra Azerbaijan, hvor min familien 
bodde i 5 år. 

Hvorfor ønsker jeg å være kandidat: 
Mitt motivasjon for å engasjere meg i sjømannskirkens arbeid er en kombinasjon av at jeg ikke har noen ledig 
tid, har et forhold til kirkens arbeid i utlandet, samtidig som jeg mener kirkene har en viktig rolle overfor nord-
menn i utlandet  

 Torfinn Roland (69), Sandnes  
Min erfaring med Sjømannskirken: 
Er i dag varamann til regionrådet i Stavanger og Haugaland. Har jobbet frivillig på Sjømanns-
kirken på Gran Canaria i noen uker i et par perioder, og i Torrevieja våren 2025.  

Hvorfor ønsker jeg å være kandidat? 
Det som jeg liker med Sjømannskirken  er den imøtekommenheten med alle mennesker 
uansett hvor de er på trosreisen sin.  Jeg ønsker å bidra med deg jeg kan i Sjømannskirkens 
arbeid.  

 


